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De door zo'n 25 mensen bezochte jaarvergadering werd na de koffie met wat lekkers geopend door onze 

voorzitter. Hij was blij met de opkomst. Onze gedreven voorzitter nam op eigen wijze het jaaroverzicht 

door en behandelde meteen maar een drietal agendapunten. Hoogtepunten waren het afgelopen jaar 

natuurlijk de bouw van de kapschuren, de zadenbank en de nieuwe pompen. 

Terugblik afgelopen jaar 

Vorig jaar konden wij 20 nieuwe tuinders verwelkomen, waaronder een aantal meteen al een pluim 

verdienden en anderen een duim en daar zijn we natuurlijk erg blij mee. 

Er werd het afgelopen jaar een enkele keer fruit en materiaal ontvreemd. 

Een persoon, een tuinder werd gespot en betrapt met andermans fruit. Dit is natuurlijk niet de 

bedoeling. Hij zal gedacht hebben, jammer van het fruit dat maar blijft hangen, maar dat kan natuurlijk 

niet. We zijn nog bezig gepaste sancties te nemen. 

Er werd nog even stilgestaan bij onze kapschuur en de aankleding. Het bestuur vond en vind deze 

investering een prima zaak. Dit jaar staan er geen grote projecten op stapel en kunnen we weer sparen 

voor toekomstige plannen, aldus de penningmeester. 

De seniorentuin is een deze dagen omgespit en nu kunnen er paden aangelegd worden. Tot nu toe 

hebben zich 2 enthousiaste dames gemeld en zijn lid geworden. Misschien nog een iemand erbij zou fijn 

zijn. Dus als iemand een persoon kent die mee wil doen, dan horen wij dat graag. 

De zadenbank doet het boven verwachting er goed. Erg fijn dat zich deze avond vrijwilligers hebben 

gemeld, die er nog extra energie in willen steken, om er nog meer een succes van te maken. 

Ook de jaarlijkse opruimmorgen in oktober was weer een succes.  

De container was binnen de kortste keer weer tot de nok toe vervuld, dus ook dit jaar regelen we weer 

een container. 

Wel iets te veel groenafval, graag zelf composteren. 

Zo'n 14 mensen hebben geholpen met de reparatieronde van onze paden. 

Vrijwilligers 

Er werd in de vergadering voorgesteld, omdat het moeilijk is vrijwilligers te krijgen, en in de statuten 

vermeld staat, dat ieder lid een dagdeel moet deelnemen aan een klus op de tuin, een schema te maken 

van tuinders voor bepaalde klussen. 

Tot nu toe lukt het nog steeds om mensen bij elkaar te krijgen, maar het zijn wel vaak dezelfde 

vrijwilligers. 

Dit voorstel zal verder uitgewerkt worden. 



Al met al was 2023 alleen maar positief en vergeten we het laatste deel van het jaar maar met alle 

nattigheid. 

Een fijne huurbaas, goede tuinders en een goede sfeer. 

 

Financien 

Onze penningmeester nam de financiën door. De boekhouding werd vooraf aan deze vergadering 

gecontroleerd en akkoord bevonden. Er werd voorgesteld onze eigen kapschuur op te voeren op de 

balans en elk jaar een stukje af te schrijven. 

Op dit moment hebben we 104 tuinders die 121 tuinen beheren. 16 tuinders hebben meer dan1 tuin. In 

december geen enkele opzegging. Op de wachtlijst staan meer dan 20 mensen. 

Activiteiten  

Ondanks de tegenvallende bezoekersaantallen op de door de kinderboerderij georganiseerde voor en 

najaarsmarkten, willen we wel dit jaar weer meedoen, maar er moet dan wel meer rugbaarheid aan 

gegeven worden. 

Bestuursleden 

We proberen al langer ons bestuur uit te breiden. Onze penningmeester/secretaris is met zijn 10de jaar 

bezig en wil toch langzaam gaan kijken naar een opvolger. Niet dat hij er terstond mee stopt, maar 

toch.....Wel hebben we Fiona Harms bereid gevonden toe te treden tot ons bestuur en daar zijn we heel 

blij mee. Dus wie denkt zich ook nuttig te kunnen maken dan horen wij dat erg graag. 

Voormalige jeugdtuin 

De voormalige jeugdtuin zou volgens onze voorzitter heel geschikt zijn om er een grote gezamelijke kas 

neer te zetten. Is dit niet te realiseren kan er ook een openbare pluktuin/boomgaard van gemaakt 

worden. En als laatste mogelijkheid bij onze tuin voegen, voor extra tuinen. 

Wel kwam naar voren dat in plaats van de niet zo mooie plastic kassen, mooie glazen kassen te plaatsen. 

Het bestuur gaat dit aankaarten bij het bestuur van de kinderboerderij. 

Trouwens niet iedereen kan zich een glazen kas permitteren, dan blijf je ook wel kassen met plastic 

houden op de tuin, maar de mogelijkheid om een echte glazen kas te kunnen plaatsen zou erg fijn zijn. 

Het komend jaar zal er subsidie worden aangevraagd om de laatste paden te bestraten. 

Rondvraag 

Tijdens de rondvraag werd gevraagd het tuinpad naast tuin 143 breder te maken en een oud gammel 

hek te verwijderen. 

Ook werd er op aangedrongen de sloten uit te graven. Dit is een taak van de kinderboerderij. Het 

bestuur gaat in gesprek met de kb om ze zover te krijgen. 

Er werd meegedeeld, dat het pad bij de nieuwe pomp bij tuin 68 erg verzakt is. 

De oorzaak: de mollengangen en het vele water. Zullen straks, met vrijwilligers, als het een tjdje droog is, 

het gat opvullen en opnieuw bestraten. 



Als laatste werd de vraag gesteld of het mogelijk was inzicht te krijgen of tuinen nat of droog zijn. 

Bepaalde tuinen hebben meer last van nattigheid en er zijn ook tuinen die veel droger zijn. 

Om hier zicht op te krijgen is niet zo eenvoudig en vergt een deskundig onderzoek. Of het echt nodig is 

een tweede. 

De gesteldheid van grond is erg afhankelijk van de weersomstandigheden. Het is natuurlijk wel de 

charme van een moestuin, het ene jaar valt de opbrengst tegen en het andere jaar is het top maar 

meestal is het  kiekn wat ut wot. De tuinder met deze vraag wil toch een poging wagen inzicht te krijgen 

in de gesteldheid van de bodem en daarbij zal het bestuur hem natuurlijk ondersteunen. 

Afsluiting 

De voorzitter dankte de aanwezigen voor hun belangstelling en nadat het bestuur werd bedankt voor 

hun tomeloze inzet, werd de vergadering gesloten. 

 

Het bestuur. 

 


